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Procesul Verbal din 28 februarie 2012, al sedintei ordinare a Consiliului Local Focsani...
R O M A N I A
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
din 28 februarie 2012

Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr.1 bis, are loc sedinta ordinara a
Consiliului Local al Municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta ordinara din 28.02.2012, sedinta convocata prin
dispozitia d-lui Primar nr.
305/22.02.2012, constatand ca in sala sunt prezenti un numar de 20 consilieri locali din totalul de 21 absenteaza motivat, fiind in
delegatie in interes de serviciu, d-nul consilier Ionel Preda, si intarzie d-nul consilier Vasile Pintilie si d-na consilier Lucica Chiper.
Este intrunit cvorumul necesar pentru ca sedinta sa fie legal constituita, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din Legea nr.
215/2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, apreciaza ca sedinta este statutara.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, supune votului procesul verbal al sedintei extraordinare din 31.01.2012.
Nu sunt discutii si se aproba cu 18 voturi „pentru”.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, supune votului procesul verbal al sedintei extraordinare din 09.02.2012.
Nu sunt discutii si se aproba cu 18 voturi „pentru”.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, supune votului procesul verbal al sedintei de indata din 14.02.2012.
Nu sunt discutii si se aproba cu 18 voturi „pentru”.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, supune votului procesul verbal al sedintei extraordinare din 22.02.2012.
Nu sunt discutii si se aproba cu 18 voturi „pentru”.
La sedinta participa:
? d-nul Decebal Bacinschi – Primar al municipiului Focsani;
? d-na Natasa Nemes – Director executiv, Directia economica;
? d-na Carmen Grosu – Sef serviciu buget – contabilitate;
? d-na Micsunica Baciu – Director executiv Directia resurse umane;
? d-nul Melus Nazaru – Sef serviciu impozite si taxe locale;
? d-na Claudia Bozna – Sef serviciu administratie publica, agricultura, cadastru;
? d-na Cristina Costin – Sef serviciu investitii, fond locativ;
? d-na Luminita Mogda – Serviciu urbanism;
? d-nul Dan-Mihai Cazaciuc – Sef serviciu comunicare, protectie civila;
? d-nul Fanica Popa – Director SC Administratia Pietelor Focsani SA;
? d-nul Marian Radulescu – Director Clubul Sportiv Municipal Focsani;
? d-nul Dumitru Epure – Serviciul public comunitar de evidenta persoanelor;
? d-nul Valter Popescu – Director SC ENET SA Focsani;
? d-nul Nelu Ionita – Politia Locala Focsani;
? d-nul Ion Diaconu – Director SC TRANSPORT PUBLIC SA Focsani;
? d-nul Gheorghe Vasilescu – Director SC CUP SA Focsani;
? d-nul Viorel Profiroiu – Director SC CUP SALUBRITATE SRL Focsani;
? d-na Maria Murgoci – Director Tara Vrancei Focsani;
? d-nul Stoian Voicu – Inspector Directia de Dezvoltare Servicii Publice Focsani;
? d-na Angela Lungu – Director Cantina de Ajutor Social Focsani;
? d-ra Violeta Dima – Consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;
? d-na Eugenia Dragusanu – Inspector Compartiment Proiecte;
? d-nul Ion Soare - inspector Compartiment transport public local de calatori;
La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-media locala.
In continuare Presedintele de sedinta dl. Gicu Vrancianu, prezinta proiectul ordinii de zi care cuprinde 21 de puncte:
1. proiect de hotarare privind aprobarea conturilor de executie ale bugetului local al Municipiului Focsani, bugetelor institutiilor publice
finantate integral /partial din venituri proprii, bugetului imprumuturilor interne precum si a situatiilor financiare, inclusiv anexele la
acestea, pe anul 2011;
2. proiect de hotarare privind aprobarea alocarii sumei de 5.000 lei din bugetul local al Municipiului Focsani pe anul 2012, pentru
organizarea sarbatorilor de primavara – 1 si 8 Martie 2012;
3. proiect de hotarare privind aprobarea acordarii unui sprijin financiar Parohiei ,,Sf. Nicolae” – Tabacari, Focsani;
4. proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Serviciului Public Comunitar de Evidenta a Persoanelor al
Municipiului Focsani a unui post din cadrul Compartimentului regim evidenta persoane;
5. proiect de hotarare privind modificarea Regulamentului de organizare si functionare al Cantinei de Ajutor Social Focsani, aprobat
prin Hotararea Consiliului Local al Municipiului Focsani nr. 4/31.01.2006;
6. proiect de hotarare privind aprobarea modificarii art.1 alin.(1) si anexei Hotararii Consiliului Local al Municipiului Focsani
nr.3/31.01.2012 pentru aprobarea numarului de burse si a cuantumului unei burse pentru elevii de la cursurile cu frecventa din
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unitatile de invatamant preuniversitar de stat finantate din bugetul local al Municipiului Focsani pe anul 2012;
7. proiect de hotarare privind atribuirea unui numar de 3 autorizatii taxi pentru realizarea serviciului de transport persoane in regim de
taxi pe raza municipiului Focsani;
8. proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se repartizeaza locuinte pentru tineri destinate
inchirierii, conform Normelor metodologice de punere in aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998 republicata si modificata si a
Hotararii Consiliului Local nr. 70/22.02.2011 privind aprobarea listei de prioritati;
9. proiect de hotarare privind aprobarea documentatiei de avizare lucrari interventii si a indicatorilor tehnico-economici pentru
obiectivul de investitii: „Refacere infrastructura strada Brailei”, din Municipiul Focsani;
10. proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza studiu de fezabilitate, pentru obiectivul de investitii:
,,Retea de canalizare si evacuare a apelor meteorice in cartierele Laminorul si Mindresti” din Municipiul Focsani;
11. proiect de hotarare privind completarea si modificarea Hotararii Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.23/26.01.2010 privind
aprobarea Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Focsani, cu modificarile si compeltarile ulterioare;
12. proiect de hotarare privind aprobarea incredintarii in folosinta gratuita, pe o perioada de 10 ani catre Biblioteca Judeteana ,,Duiliu
Zamfirescu” Vrancea, a spatiului ce urmeaza a fi disponibilizat prin modernizarea Punctului Termic nr. 13 – Sud, ce aprtine domeniului
public al municipiului Focsani, in vederea amenajarii unei Biblioteci de cartier;
13. proiect de hotarare privind aprobarea de catre Municipiul Focsani a donatiei ce consta in lucrarile de sculptura realizate in cadrul
,,Simpozionului de sculptura pe tema UNIRII”, organizat de Centrul Judetean pentru Promovarea Culturii Traditionale, Artelor si
Meseriilor Vrancea in anul 2011;
14. proiect de hotarare privind modificarea art. 2, alin.(1) din Hotararea Consiliului Local al Municipiului Focsani nr. 103/2010 pentru
aprobarea vanzarii spatiului cu destinatia de cabinet medical, situat in municipiul Focsani, str. Simion Barnutiu nr. 9, care face obiectul
contractelor de concesiune nr.21940/2004 si 21945/2004, incheiate intre Consiliul Local al Municipiului Focsani si medicii Sirghi Jeana
si Ciusleanu Ruxandra;
15. proiect de hotarare privind modificarea art. 1din Hotararea Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.347/2011 pentru aprobarea
vanzarii fara licitatie publica , a terenului in suprafata de 33,68 mp., situat in Focsani, B-dul Independentei nr. 13, ap.2, judetul
Vrancea, T.54, P.3402 ce apartine domeniului privat al municipiului focsani, catre PFA Mincu Mihai;
16. proiect de hotarare privind aprobarea modificarii Hotararii Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.50/23.02.2010 pentru
prelungirea valabilitatii Planului Urbanistic General al Municipiului Focsani, modificata;
17. proiect de hotarare privind revocarea Hotararilor Consiliului Local al Municipiului Focsani nr. 375-378/20.12.2011 referitoare la
desemnarea mandatarilor Consiliului Local al Municipiului Focsani in AGA la SC CUP Salubritate SRL Focsani, SC Transport Public
SA Focsani, SC CUP SA Focsani si SC ENET SA Focsani;
18. proiect de hotarare privind constituirea comisiei de examen pentru examenul organizat in vederea promovarii d-nei Dima Violeta,
consilier juridic gardul II, gradatia 2, clasa de salarizare 38 in cadrul Aparatului Permanent de Lucru al Consiliului Local al Municipiului
Focsani, intr-o treapta profesionala superioara, respectiv consilier juridic gradul I, gradatia 2, clasa de salarizare 43;
19. raport de activitate pe anul 2011 al Directiei de Dezvoltare Servicii Publice Focsani;
20. raport de activitate pe anul 2011 al Politiei Locale a Municipiului Focsani.
21. Informari, declaratii politice.
Presedinte de sedinta dl. Gicu Vrancianu, face precizarea ca d-nul consilier Vasile Pintilie a ajuns la sedinta.
Nu sunt discutii si se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu 19 de voturi “pentru”.
Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea conturilor de executie ale bugetului local al Municipiului
Focsani, bugetelor institutiilor publice finantate integral /partial din venituri proprii, bugetului imprumuturilor interne precum si a
situatiilor financiare, inclusiv anexele la acestea, pe anul 2011;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 52.
Presedintele de sedinta dl. Gicu Vrancianu, face precizarea ca d-na consilier Lucica Chiper a ajuns la sedinta.
Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea alocarii sumei de 5.000 lei din bugetul local al Municipiului
Focsani pe anul 2012, pentru organizarea sarbatorilor de primavara – 1 si 8 Martie 2012;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 53.
Se prezinta punctul 3 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea acordarii unui sprijin financiar Parohiei ,,Sf. Nicolae” –
Tabacari, Focsani;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 54.
Se prezinta punctul 4 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Serviciului Public Comunitar de
Evidenta a Persoanelor al Municipiului Focsani a unui post din cadrul Compartimentului regim evidenta persoane;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 55.
Se prezinta punctul 5 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea Regulamentului de organizare si functionare al Cantinei
de Ajutor Social Focsani, aprobat prin Hotararea Consiliului Local al Municipiului Focsani nr. 4/31.01.2006;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 56.
Se prezinta punctul 6 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea modificarii art.1 alin.(1) si anexei Hotararii Consiliului Local
al Municipiului Focsani nr.3/31.01.2012 pentru aprobarea numarului de burse si a cuantumului unei burse pentru elevii de la cursurile
cu frecventa din unitatile de invatamant preuniversitar de stat finantate din bugetul local al Municipiului Focsani pe anul 2012;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 57.

Se prezinta punctul 7 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind atribuirea unui numar de 3 autorizatii taxi pentru realizarea serviciului
de transport persoane in regim de taxi pe raza municipiului Focsani;
Dl. consilier Neculai Tanase: „as vrea sa intreb si eu care au fost criteriile dupa care s-au atribuit aceste trei autorizatii.
Am intrebat pentru ca, cu ceva timp in urma, niste persoane care vor sa faca taximetrie au vrut sa obtina astfel de autorizatii si cand
au ridicat aceasta problema, parca ceruse butonul de la bomba nucleara, atatea conditii.
Nu ca as avea ceva impotriva pentru cei care-si obtin, dar am vrut sa vad ca exista un criteriu obiectiv de acordarea acestor
autorizatii”.
Dl. Ion Soare: „atribuirea unei autorizatii taxi pentru realizarea serviciului de transport persoane in regim de taxi se face prin hotarare a
Consiliului Local cu acordul asociatiilor profesionale reprezentative, potrivit criteriilor de departajare prevazute de actele normative in
vigoare si a punctajelor acordate pentru fiecare criteriu de departajare”.
Dl. consilier Neculai Tanase: „si cand v-am intrebat eu atunci, tot la fel ati gasit 1001 de probleme, ca nu se poate si acum ca este
conform legii”.
Dl. consilier Bogdan-Emilian Matisan: „intrebarea d-lui consilier, probabil nu ar fi aparut in plen, daca ar exista obligativitatea si nu
facultativitatea prezentei la comisii, acesta este un aspect.
Dar daca nu putem sa ajungem la comisii, nu este nici o problema. Macar putem sa studiem proiectele de hotarare, asa cum sunt ele
depuse la dosar. Si acolo putem sa vedem ca exista niste norme, niste ordine ale ministerelor de resort, exista niste procese verbale
facute impreuna cu Camera taximetristilor si toata procedura legala de atribuire a acestor autorizatii de taxi sau a acestor buline, cum



popular se numesc.
De aceea d-le consilier, cred ca nu ar mai trebui sa pierdem vremea in sedintele de Consiliu Local cu astfel de intrebari pentru ca
exista comisii de specialitate care sa va lamureasca foarte clar in ceea ce priveste Regulamentul de organizare si functionare nu
numai a serviciului de transport ci si alte lucruri legate de administratie”.
Dl. consilier Neculai Tanase: „multumesc d-le viceprimar, extraordinar de pertinent raspunsul”.
Dl. consilier Danut Popoiu: „nu as fi intervenit, dar vad ca oamenii incep sa dea explicatii cu litera mare si nu mi se pare corect.
In comisie, se discuta anumite probleme, iar in sedinta in plen se cer anumite raspunsuri care merita a fi facute public. Deci, in sensul
acesta se pun astfel de intrebari, nu ca nu s-ar fi putut discuta acolo in comisie, dar sunt anumite raspunsuri care trebuie date astfel
incat, oamenii sa le afle.
Cele trei autorizatii s-au dat conform legii. Asta trebuia spus si nu trebuie sa ne suparam”.
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 58.
Se prezinta punctul 8 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se repartizeaza
locuinte pentru tineri destinate inchirierii, conform Normelor metodologice de punere in aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998
republicata si modificata si a Hotararii Consiliului Local nr. 70/22.02.2011 privind aprobarea listei de prioritati;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 59.
Se prezinta punctul 9 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea documentatiei de avizare lucrari interventii si a indicatorilor
tehnico-economici pentru obiectivul de investitii: „Refacere infrastructura strada Brailei”, din Municipiul Focsani;
Dl. consilier Gheorghe Stan: „vreau o lamurire.
Inteleg ca lungimea este de 800 m., dar ce inseamna ca suprafata, in mp., cu aproximatie”.
Dl. Primar Decebal Bacinschi: „12345 mp.”.
Dl. consilier Gheorghe Stan: „mi se pare suma cam mare, in jur de 5 mil. mp. Practic cu banii acestia pe mp., ce se doreste sa se faca
?”.
Dl. Primar Decebal Bacinschi: „ce am realizat pe B-dul Independentei, pe str. Cuza Voda, acelasi lucru vom realiza si pe str.Brailei si
terminarea Bucegiului.
Deci, practic: locuri de parcare, trotuare, borduri, asfalt, ridicarea capacelor la cota, decapatul, ultimul strat de uzura, acestea sunt
prinse in documentatie.
D-na Cristina Costin: „Sunt prinse in aceasta suma si lucrarile de trasare si marcajul”.
Dl. consilier Neculai Tanase: „citind acest proiect de hotarare, am vazut ca se aduc niste motivatii pentru care se aproba documentatia
si printre altele spune ca, avand in vedere faptul ca documentatia tehnica depusa la Ministerul Dezvoltarii pentru aplicarea la
programul 10000 km. a fost respinsa, as vrea sa clarificam aceasta respingere. Nu ca a fost respinsa, nu a indeplinit conditiile.
Aceste drumuri, acest program al PNDI-ului cu 10000 km. se fac numai pe strazile inguste, nu pe bulevarde.
Sunteti de acord, as vrea sa fac aceasta clarificare, pentru ca se poate intelege gresit, ca a fost respinsa, ca nu s-a vrut.
In afara de asta, stiu ca in anii trecuti s-au facut niste studii de fezabilitate privind sensul giratoriu la Kaufland si stiu ca se discutase ca
sa se faca o investitie la sensul giratoriu – Primarie + Kaufland. Asta voiam sa stiu si va intreb pe dvs. d-le Primar, care este stadiul
acelei discutii ?”.
Dl. Primar Decebal Bacinschi: „tot ce s-a realizat in sensul giratoriu, au fost bani pe care i-am primit de la Kaufland.
Kaufland-ul a platit, tot ceea ce a fost.
Ceea ce trebuie sa facem noi in continuare, este sa ridicam la cote, este vorba de aproape 30-35 cm., de la bordura, coborata toata
zona aceia si tot ce inseamna turnat asfalt in sensul giratoriu, inclusiv trasatul. Acesta nu a fost prins.
Ce a platit Kaufland-ul, a platit realizarea sensului giratoriu, practic desfiintarea pastilelor existente care au fost si ceea ce vedeti dvs.
Acum ceea ce intram noi in proiectul acesta, continuarea lucrarilor pentru finalizarea sensului”
D-na Cristina Costin: „Reteaua de fibra optica si iluminatul vor intra aici”.
Dl. Primar Decebal Bacinschi: „ce-i facut pana acum, este platit de Kaufland”.
Dl. consilier Ioan Liviu Oloeriu: „as vrea, cum colegul meu solicita lamuriri. Ce inseamna strada ingusta, ca si dimensiune, 3 - 4 m.”.
Dl. consilier Neculai Tanase: „pe doua benzi. Cate o banda pe sens”.
Dl. consilier Ioan Liviu Oloeriu: „Cate o banda pe sens. Si noi, municipiul, nu avem strazi inguste ?”
Dl. consilier Neculai Tanase: „aici era vorba de B-dul Brailei, care stiti ca are o latime mult mai mare decat 7 m..
Stiu ca ceea ce s-a dat de la Primarie, s-a prins. Sunt aproximativ 9 km. in acel program. Asta pot sa va spun. Asta probabil este si
realitatea”.
Dl. consilier Ioan Liviu Oloeriu: „sa ne lamurim. Inseamna ca in Focsani se vor mai face strazi totusi”.
Dl. consilier Neculai Tanase: „eu stiu ca sunt prinse in jur de 9 km.”.
Dl. consilier Ioan Liviu Oloeriu: „se fac, sau nu se mai fac in Focsani, erau mai multe strazi ?”
Dl. consilier Neculai Tanase: „nu eu fac acest proiect. Acesta este un proiect al Ministerului Dezvoltarii, daca este prins, si stiu ca
licitatia a fost castigata, probabil ca se va face”.
Dl. consilier Ioan Liviu Oloeriu: „nu am inteles. Poate imi raspunde dl. Primar.
Deci, stiu ca in Focsani, era un numar suficient de mare de strazi care urmau sa fie facute prin acest program. Se mai fac, sau nu se
mai fac ?”
Dl. consilier Neculai Tanase: „dupa cunostinta mea …”
Dl. consilier Ioan Liviu Oloeriu: „nu am terminat. Si am rugamintea sa va adresati cu apelativul, consilier, cand ne intalnim pe strada,
imi spuneti pe nume.
Aici s-a spus, si de catre dvs. si de dl.deputat Trasculescu, ca se fac niste strazi in Focsani. Lucrul acesta ma intereseaza. Pentru ca
oamenii de pe acele strazi asteapta primavara ca sa vada asfaltul pe strazile lor, sau reparatiile respective”.
Dl. consilier Neculai Tanase: „nu vreau nici polemica, nici absolut nimic.
Eu stiu ca acest program PNDI pe judetul Vrancea insumeaza peste 200 km., stiu ca s-a facut licitatia, a fost castigata licitatia. Acesti
200 km. inseamna nu numai Focsani-ul, inseamna si alte drumuri din judetul Vrancea si urmeaza sa fie facute.
Mi se pare ca s-a inceput sa se faca anumite drumuri. Atat pot sa va spun. Nu as putea sa va spun mai mult pentru ca m-as aventura.
Pentru ca nu ma ocup de asa ceva”.
Dl. Primar Decebal Bacinschi: „Care este procedura.
Practic, aceasta lucrare de investitii este scoasa la licitatie de catre Ministerul Dezvoltarii, nu de noi. Am inteles ca a fost organizata
licitatia si ca a fost castigata de o firma.
In ce consta lucrarea.
Lucrarea consta intr-un strat de asfalt aplicat pe stratul existent. Lucrarile pentru: trotuare, borduri, ridicarea capacelor la cota, inclusiv
interventii la fundatii, acolo unde este cazul, intra in sarcina noastra. Acesta este motivul pentru care, anul trecut, stiti ca ne-au ramas
niste bani din imprumutul pe care l-am facut, am reusit si am reprogramat anul acesta in asa fel incat acesti bani, sa-i putem folosi
pentru aceste lucrari, urmand, ca firma care a castigat, sa vina sa intinda ultimul strat de asfalt.
Deci, practic, in programul acesta, asa sunt prinse strazi cu latimea de pana la 7 m. si toate celelalte lucrari sa fie executate de noi.
Aceste lucrari se vor desfasura pe o perioada de 3 ani. Daca firma care a castigat, avem acestea facute si ridicate la cote, ea cred ca



poate sa le faca si in 2 luni pentru ca nu este asa mare problema sa toarne cativa km. de asfalt. Dar esalonarea platii, am inteles si
asa cum a fost, nu stiu exact sa va spun pentru ca nu noi am organizat licitatia, se va face pe parcursul a 3 ani, pentru ca,
contravaloarea acestor lucrari, firma respectiva le sustine.
Dau citire listei. Avem 4,8 km. la modernizare si la reabilitare 5,1 km. Deci, in total, 9,9 km.
Intra strazile: Gloriei, I.L. Caragiale, T.Tirdea, Tr.Ionescu, Vrancioaia, Mos Ion Roata, Transilvania, Alecu Russo, Albinei, Carabus,
Jiliste, 13 Decembrie, Putnei, Diviziei, 1 Mai, Paun Pincio si Podgoriei. Acestea la modernizare.
La reabilitare, strazile: I.Creanga, Al. Scolii, Al.Florilor, Cartier CFR, E.Racovita, Titulescu, T.Cipariu, Arh. I.Mincu, Muncitori, Miron
Costin, Marasti si D.Zamfirescu”.
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 60.
Se prezinta punctul 10 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza studiu de fezabilitate,
pentru obiectivul de investitii: ,,Retea de canalizare si evacuare a apelor meteorice in cartierele Laminorul si Mandresti” din Municipiul
Focsani;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 61.
Se prezinta punctul 11 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind completarea si modificarea Hotararii Consiliului Local al Municipiului
Focsani nr.23/26.01.2010 privind aprobarea Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Focsani, cu
modificarile si completarile ulterioare;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 62.
Se prezinta punctul 12 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea incredintarii in folosinta gratuita, pe o perioada de 10 ani
catre Biblioteca Judeteana ,,Duiliu Zamfirescu” Vrancea, a spatiului ce urmeaza a fi disponibilizat prin modernizarea Punctului Termic
nr. 13 – Sud, ce apartine domeniului public al municipiului Focsani, in vederea amenajarii unei Biblioteci de cartier;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 63.
Se prezinta punctul 13 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea de catre Municipiul Focsani a donatiei ce consta in
lucrarile de sculptura realizate in cadrul ,,Simpozionului de sculptura pe tema UNIRII”, organizat de Centrul Judetean pentru
Promovarea Culturii Traditionale, Artelor si Meseriilor Vrancea in anul 2011;
Dl. consilier Danut Popoiu: „as vrea sa va aduc aminte, ca atunci cand noi am aprobat o parte din banii necesari pentru aceste lucrari,
sugeram sa se faca un concurs de proiecte, astfel incat, ceea ce noi asezam in aceste sensuri giratorii sa reprezinte municipiul
Focsani si sa fie chestiuni deosebite, chestiuni placute.
Am ajuns in situatia, acum trebuie sa declar public faptul ca nu inteleg o iota din ce reprezinta aceste opere de arta pe care dumnealor
le evalueaza la 600.000 Euro, ori, n-as fi de acord cu aceasta donatie, tocmai pentru ca noi nu am stiut de la bun inceput, ce anume
se realizeaza.
Ori, a accepta aceasta donatie si a accepta aceste lucrari in puncte cheie ale orasului si a lasa capul in jos, atunci cand suntem
intrebati – ce reprezinta ele, nu mi se pare deloc normal.
Deci, am fost atunci de acord cu aceasta tabara de sculptura, am fost de acord cu alocarea unor sume de bani, dar mi se pare
suficient.
Este prea mult acum sa suportam si acest lucru sau, as propune ca 200 de ani, sa fie bagate la dos pana o sa intelegem aceasta arta
abstracta”.
Dl. consilier Gheorghe Stan: „eu personal nu voi vota acest proiect si doar o mica justificare.
In primul rand, niciodata nu am primit un cadou asa de mare si efectiv ma sperie valoarea aceasta. In afara de asta nu vreau sa intru
sub incidenta, voi fi unul dintre primii care vor fi intrebat daca va dispare aceasta valoare, pentru ca una este chiar sub fereastra mea,
acolo la Teatru si nu am chef sa dau cu subsemnatul, mai ales ca eu sunt in cunostinta de cauza, altul care trece pe langa ea, nu a
stiut ce valoare are.
Am vazut niste chestii de acestea deosebite. Ma alatur d-lui consilier Popoiu, cred ca undeva in sistemul Luvru, le bagam undeva, si
pe masura ce ajungem la un nivel de perceptie a valorii artei sa le scoata cate unul sau toate odata.
In afara de asta, eu am propus atunci sa le dam o valoare de 1 Euro, nu s-a dorit, in schimb ce ma deranjeaza, este ca, vrei proces
verbal prin care sa spuna niste specialisti ce valoare au, eu, noi suntem specialistii si noi spunem aceasta valoare. De ce au aceasta
valoare ? pentru ca asa vor muschii nostri.
Daca ne uitam, autorii sunt cei care semneaza acest proces verbal.
Eu nu voi vota proiectul”.
Dl. consilier Bogdan-Emilian Matisan: „as vrea sa fac un scurt istoric, asta ca sa dau un raspuns d-lui consilier Popoiu, de ce nu am
organizat un concurs de solutii, o chestiune de genul acesta. Nici nu am avut in cap asa ceva.
Totul a plecat de la organizarea unui simpozion national de sculptura la Focsani unde Primaria a fost invitata sa fie partener oficial,
lucru care s-a intamplat cu acordul dvs. domnilor consilieri.
Rezultatul acestui simpozion de sculptura a fost, realizarea acestor lucrari, care chiar din protocolul initial au fost donate municipalitatii.
Lucru care s-a intamplat si astazi incercam sa finalizam acest lucru.
Nici Rembrandt si nici Brancusi nu si-au depozitat 200 de ani lucrarile, ascunse undeva, pentru ca noi astazi sa le intelegem. Iar
valoarea artistica a lor dispare. Si valoarea artistica si valoarea pecuniara a lor dispare, daca sunt luate din sensurile giratorii si o sa va
spun de ce.
Va spun, ceea ce au spus specialistii in domeniu, cei care au venit la lansarea oficiala a acestor sculpturi. Au spus foarte clar ca,
aceste lucrari au fost gandite pentru zona respectiva, ele daca sunt luate de acolo si sunt mutate intr-un parc sau oriunde in alta parte,
ele nu mai au nici o valoare.
Deci, valoarea lor artistica si pecuniara este acolo unde ele au fost gandite de artisti”.
Dl. consilier Danut Popoiu: „se rasuceste in mormant Rembrandt”.
Dl. consilier Ioan Liviu Oloeriu: „daca pe d-nul consilier Popoiu il inteleg, omul a spus sincer, arta poate sa placa, sau nu poate sa
placa, gusturile si culorile, stiti, nu se discuta, pe d-nul consilier Stan, iarasi il inteleg, sta langa dumnealui aceasta valoare, vrea sa-si
opreasca o tentatie, s-ar putea sa o duca la dumnealui in birou si atunci, mai bine sa plece statuia de acolo, evident este ton de gluma
ce spun eu acum.
Ce voiam sa ne aducem aminte. Eu stiu ca erau machetele monumentelor ce se afla acum in intersectii. Aceste machete au fost
expuse pe masa de la intrare in sala de sedinte.
Bun, o sa-mi spuneti, valoarea este foarte mare , am vazut machetele dar costa foarte mult.
In ce priveste evaluarea de arta, sunt specialisti, sunt experti, am mai spus aici, respectam principiul specialitatii. Cat de mult plac, sau
nu plac focsanenilor, ce am asezat sau ce au asezat acesti artisti in intersectii este fara doar si poate un subiect de discutie, dar ca si
istoric al acestui fenomen, de la tabara de sculptura, parteneriat, dorinta noastra de a realiza aceste monumente – opere de arta, fara
niste costuri foarte mari din partea noastra, costurile au fost: soclurile si montarea, cred ca fair-play ar fi sa acceptam si donatia pana
la urma, pentru ca este un drum care nu se sfarseste”.
Dl. consilier Gheorghe Stan: „nu pot fi de acord cu d-nul consilier Matisan, ca daca le mutam de acolo, nu mai au valoare. Eu din ce
am vazut la Luvru, toate au valoare”.
Dl. Primar Decebal Bacinschi: „domnilor consilieri, nu acceptam aceasta donatie, asta este. Dar totusi, o sa trebuiasca sa initiez un



proiect de hotarare, ca soclurile sa fie inventariate in domeniul public.
Vorbesc serios, este o valoare de investitii si nu se stie cand o sa trebuiasca aceste socluri”.
Dl. consilier Neculai Tanase: „nu ma pricep sa fac aprecieri la aceste sculpturi, voiam sa intreb cine a facut aceasta evaluare a acestor
opere”.
Dl. consilier Vasile Dobre: „daca la sedinta anterioara, noi nu aveam la mapa de sedinta nici un document din care sa rezulte valoarea
acestor opere de arta si daca acum ne uitam cu atentie la proiectul de pe ordinea de zi, respectiv proiectul pe care-l discutam acum,
vom vedea ca se afla un raport de evaluare intocmit de catre o comisie apartinand Uniunii Artistilor Plastici din Romania, unde
presedintele acestei comisii, nu face parte din grupul celor trei care au executat aceste lucrari.
Prin urmare, eu cred, ca de data aceasta nu mai avem motive sa ne impotrivim, pentru ca din ce stiu eu, nici unul dintre noi nu este
expert, nu este specialist in acest domeniu.
De aceea, va propun sa finalizam aceasta discutie, sa supuneti la vot d-le presedinte si cred ca este bine sa inchidem discutia pe
acest subiect”.
Dl. consilier Gheorghe Stan: „mai fac o precizare. Am citit foarte bine proiectul. Adica comisia este formata din trei membri, exact cum
a spus d-nul consilier Dobre, dar stim de ce sunt comisiile acelea, adica minoritatea se supune majoritatii. Presedintele a fost singur,
astia au spus, asa dai valoarea, asa le-a dat-o, au semnat toti trei si cu asta basta. Doi din trei sunt autori”.
Dl. consilier Neculai Tanase: „voiam sa intreb, daca noi acceptam aceasta donatie, ca pana la urma, daca este o donatie nu ne costa
mare lucru, in campania electorala, sigur nu o sa fie acoperite aceste donatii, mai ales ca au si o anumita valoare. Asta era intrebarea
mea, catre d-nul consilier Matisan”.
Dl. consilier Bogdan-Emilian Matisan: „intrebarea d-lui consilier Tanase nu are nici o legatura cu subiectul de pe ordinea de zi. Nu
inteleg intrebarea, numai la punctul diverse puteati intreba d-le consilier”.
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru”, 2 „abtineri” – d-nii consilieri Danut Popoiu,
Gheorghe Stan si 1 vot „impotriva” a d-lui consilier Vasile Istudor, devenind hotararea nr. 64.

Se prezinta punctul 14 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea art. 2, alin.(1) din Hotararea Consiliului Local al
Municipiului Focsani nr. 103/2010 pentru aprobarea vanzarii spatiului cu destinatia de cabinet medical, situat in municipiul Focsani, str.
Simion Barnutiu nr. 9, care face obiectul contractelor de concesiune nr.21940/2004 si 21945/2004, incheiate intre Consiliul Local al
Municipiului Focsani si medicii Sirghi Jeana si Ciusleanu Ruxandra;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 65.
Se prezinta punctul 15 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea art. 1din Hotararea Consiliului Local al Municipiului
Focsani nr.347/2011 pentru aprobarea vanzarii fara licitatie publica , a terenului in suprafata de 33,68 mp., situat in Focsani, B-dul
Independentei nr. 13, ap.2, judetul Vrancea, T.54, P.3402 ce apartine domeniului privat al municipiului focsani, catre PFA Mincu Mihai;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 66.
Se prezinta punctul 16 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea modificarii Hotararii Consiliului Local al Municipiului
Focsani nr.50/23.02.2010 pentru prelungirea valabilitatii Planului Urbanistic General al Municipiului Focsani, modificata;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 67.
Se prezinta punctul 17 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind revocarea Hotararilor Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.
375-378/20.12.2011 referitoare la desemnarea mandatarilor Consiliului Local al Municipiului Focsani in AGA la SC CUP Salubritate
SRL Focsani, SC Transport Public SA Focsani, SC CUP SA Focsani si SC ENET SA Focsani;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 68.
Se prezinta punctul 18 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind constituirea comisiei de examen pentru examenul organizat in
vederea promovarii d-nei Dima Violeta, consilier juridic gardul II, gradatia 2, clasa de salarizare 38 in cadrul Aparatului Permanent de
Lucru al Consiliului Local al Municipiului Focsani, intr-o treapta profesionala superioara, respectiv consilier juridic gradul I, gradatia 2,
clasa de salarizare 43;
D-na consilier Rodica Boboc, propune ca din comisia examinare sa faca parte d-nii consilieri George Mardare si Gicu Vrancianu.
Dl. consilier Neculai Tanase propune ca din comisia de examinare sa faca parte d-nul consilier Eugen Popa.
Nu mai sunt alte propuneri, se supune la vot comisia de examinare si se aproba cu 20 voturi „pentru”.
Dl. consilier Vasile Pintilie, propune ca din comisia de numarare a voturilor sa faca parte d-nele consilier Doina Fodoreanu, Rodica
Boboc si d-nul consilier Radu Nitu.
Nu mai sunt alte propuneri, se supune la vot comisia de numarare a voturilor si se aproba cu 20 voturi „pentru”.
Se distribuie buletinele de vot domnilor consilieri in vederea votarii.
Comisia constata ca s-au distribuit 20 buletine de vot, rezultatul votului fiind urmatorul:
voturi „pentru” voturi „impotriva”
Dl. George Mardare 17 3
Dl. Gicu Vrancianu 17 3
Dl. Eugen Popa 7 13
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 69.
Se prezinta punctul 19 al ordinii de zi: raport de activitate pe anul 2011 al Directiei de Dezvoltare Servicii Publice Focsani;
Nu sunt discutii pe marginea acestui raport.
Se prezinta punctul 20 al ordinii de zi: raport de activitate pe anul 2011 al Politiei Locale a Municipiului Focsani.
Nu sunt discutii pe marginea acestui raport.
Presedintele de sedinta dl. Gicu Vrancianu: solicita inscrieri la cuvant pentru pct.21
La acest punct se inscriu la cuvant urmatorii d-ni consilieri: Ioan Liviu Oloeriu, Doina Fodoreanu, Eugen Popa, Bogdan-Emilian
Matisan, Neculai Tanase, George Mardare.
Dl. consilier George Mardare: „v-as ruga sa nu sistati lista, sa o lasati deschisa, sistarea listei doar daca o supunem la vot si se aproba
sistarea listei, eu zic sa o lasati deschisa”.
Dl. consilier Ioan Liviu Oloeriu: „doresc sa fac cateva precizari legate de discutia cu cetatenii, sau legat de discutii cu unitatile in care
suntem in consiliile de administratie, ca tot veni vorba de raportul nostru de activitate care contine „numai nimicuri” dupa cum un ziar
local afirma.
Deci, ce propunere aveam catre executiv.
Foarte corect Inspectoratul Teritorial de Munca, a facut controale in mai multe scoli privind aspectele de securitate, sanatate in munca
si a impus si in aceste unitati sa se faca evaluarea locurilor de munca si toata documentatia pe care legea o prevede.
Scolile, nu au acesti bani prinsi in buget, sumele nu sunt foarte mici pentru a se face aceasta evaluare. Tinand cont ca, locurile de
munca care se regasesc in scoli nu au diferente spectaculoase, cred ca evaluarea se poate face pe tipuri de locuri de munca la nivelul
municipiului Focsani, pentru ca avem gradinite, avem scoli, avem licee si astfel si costurile ar fi mai mici si s-ar putea rezolva unitar
aceasta problema, evident prin licitatie, poate si cu intelegerea Inspectoratului Teritorial de munca care ar acorda un termen pentru a
se putea face aceasta procedura.
Era o propunere, daca doriti sa o analizati si daca se poate pune in practica, eu zic ca ar fi bine.
O alta propunere pe care o fac Consiliului Local, ar fi, sa facem un protest catre cei care au emis un act normativ, prin care, norma



pentru o asistenta medicala creste la 800 de copii de la 400.
Cred ca este o greseala si poate daca ne sesizam va fi corectata, pentru ca sunt scoli care lucreaza in 3 schimburi, asta inseamna ca
acesti copii nu vor mai avea nici un fel de asistenta medicala in scoli si tinand cont de asta, rog pe d-na consilier Violeta Dima, sa
redactam si daca dvs. sunteti de acord, sa semnam acest protest pentru ca nu este normal acest lucru..
Si cateva informatii, pentru ca nu am cum sa le dau, on-line, le-am dat, spun ca, deplasarea la Tivoli nu s-a facut pe banii
contribuabililor decat partial, doar transportul si diurna.
Am cerut sa facem un recurs la Gcal. nu pentru ca am fi vrut ca cetatenii sa plateasca mai mult, ci pentru ca este o conditie pe care
Curtea de Conturi o impune. Este vorba de a epuiza caile de atac intr-un litigiu in care Consiliul Local este parte si care ar duce la
plata unor sume de bani.
Ce va pot spune, este ca nu am fi lasat in nici un caz ca cetatenii sa plateasca diferente si o spun acum pentru ca este institutia
revocarii, dar ca ea poate fi folosita dupa ce adevarul va iesi la suprafata”.
D-na consilier Doina Fodoreanu: „as vrea sa solicit, cu acordul dvs., convocarea unui comitet director la Clubul Sportiv Municipal
Focsani, deoarece sunt niste probleme care trebuie discutate in comitetul director.
De aceea l-as ruga pe d-nul director Radulescu sa convoace vineri, de urgenta, sa vorbeasca cu d-nul Plopeanu si sa convoace
comitetul director. Dupa care o sa va aducem la cunostinta tot ce s-a discutat in cadrul comitetului”.
Dl. consilier Eugen Popa: „suntem la sfarsitul calendaristic al iernii si ar trebui sa tragem cateva invataminte dupa aceasta iarna, in
care locuitorii municipiului Focsani au avut de suferit.
As vrea sa ne comparam cu municipiul Buzau alaturat noua aici, care are tot o administratie PSD si atunci cand este vorba de un
exemplu bun de urmat al unui edil din partea PSD-ului, eu il dau exemplu netinand cont de culoarea politica.
Ma gandesc, pentru la anul sau si in anii care vor veni. Si aici vreau sa fac o paranteza. Respect pe Primarul Bacinschi, caruia
locuitorii Focsani-ului i-au dat 3 mandate, are 12 ani de activitate, dar in iarna aceasta platitorii de taxe si impozite din municipiul
Focsani nu si-au putut desfasura in conditii optime activitatea si iar ma intorc.
Va rog sa-i sunati pe cei din municipiul Buzau si sa nu le spuneti ca noi nu am putut sa ne scoatem masinile de doua saptamani din
spatele blocului, daca asa arata orasul in care a cazut o cantitate de zapada asemanatoare Focsani-ului.
Activitatea de deszapezire s-a desfasurat haotic, nu vreau sa-mi mai amintesc”.
Presedintele de sedinta dl. Gicu Vrancianu: „explicati-va d-le consilier ce nu v-a convenit, ce nu va convine, ca sa stim si noi exact.
Exemplul cu municipiul Buzau, si eu am fost trecator prin municipiul Buzau, am vazut cum era deszapezirea si in Buzau, cum este si in
Focsani, lucrurile sunt aproape la fel.
Explicati-va ce nu va convine, noi stim toti, suntem traitori in acest municipiu, stim cum s-a desfasurat activitatea cat a fost
deszapezirea”.
Dl. consilier Eugen Popa: „pentru la anul sa ne organizam mai bine”.
Presedintele de sedinta dl. Gicu Vrancianu: „mi se pare ca este corect ce ati spus acum, mai departe va rog”.
Dl. consilier Eugen Popa: „sa cumparam cateva lame sa le atasam tractoarelor sau celorlalte camioane, masini de curatenie, sa ne
organizam mai bine.
Noi saptamana trecuta am primit o adresa din partea secretariatului Consiliului Local si as vrea ca focsanenii sa stie ca nu platesc
intretinerea dublu asa cum au votat distinsii consilieri USL, pentru ca Prefectura a castigat in instanta, la Tribunal si pretul pe Gcal. a
ramas acelasi, intretinerea cetatenii o platesc la fel ca anul trecut, pentru ca Prefectura, repet, a castigat acest proces”.
Presedintele de sedinta dl. Gicu Vrancianu: „stim d-le consilier, mai departe va rog …”
Dl. consilier Eugen Popa: „nu sunt lucruri lipsite de importanta, nu mi-a placut atitudinea dvs. la interventia d-lui consilier Tanase, cand
a intrebat un lucru de bun simt, de ce s-au acordat acele licente pentru taxi si a fost asa respins, doresc aici o colaborare, sa vorbim
fiecare, sa ne spunem … eu atat am avut de spus”.
Dl. consilier Bogdan-Emilian Matisan: „desi nu am terminat activitatea de deszapezire, inca lucram pe strazile municipiului Focsani,
unii au inceput sa traga concluzii.
Dar daca tot suntem la capitolul concluzii, pentru aceasta iarna si pentru ca se face comparatie cu municipiul Buzau, vreau sa va aduc
la cunostinta faptul ca, pe toate canalele de stiri din Romania, si citez PRO TV-ul ca acolo am auzit, nu am document oficial pe care sa
vi-l citez. In municipiul Focsani a cazut cea mai mare cantitate de zapada din Romania din ultimii 50 de ani.
Deci, repet, pe raza municipiului Focsani.
O concluzie pe care eu am tras-o din activitatea de deszapezire si nu este valabila numai pentru aceasta iarna, e vorba de mai multe
ierni, mai multe primaveri, mai multe veri, mai multe toamne. Practic, in municipiul Focsani acum, cu aceasta ocazie a deszapezirii, a
aparut si mai acuta problema lipsei unui studiu de trafic. Si o sa va spun de ce.
Foarte multi cetateni, platitori de impozite si taxe de pe raza municipiului Focsani, au reclamat faptul ca nu am intrat cu un utilaj pe
strada X sau Y. Cantitatea mare de zapada nu se poate lua cu o simpla lama. Cantitatea mare de zapada se ia cu niste utilaje mult
mai mari si mult mai eficiente, dar care nu pot actiona pe aceste strazi datorita faptului sa exista masini stanga-dreapta parcate pe
strazi foarte inguste si oricat de mare bunavointa ar avea un lucrator de pe un astfel de utilaj, nu se poate invarti pe o strada mai
ingusta de 7 m., de 3,5 m.
Va dau un exemplu: str.Popa Sapca, unde am incercat de nenumarate ori sa intervenim. Sau str.Constructorului, unde masinile erau
parcate stanga-dreapta si unde un utilaj oricat de mare bunavointa ar avea nu ar fi putut incapea.
Ca sa nu mai spun, de faptul ca pe aceste strazi trebuia sa bagam si camioane ca sa putem evacua zapada de acolo.
Deci, necesitatea realizarii unui studiu de trafic foarte bine facut de catre specialisti, de la Politia Rutiera sau de alte specialitati,
necesitatea lui este urgenta.
Si o sa va mai spun de ce as vrea un astfel de studiu de trafic
Pentru ca orasul Focsani, este un oras aglomerat la acest moment. Strazile inguste dintre blocuri in mod special, trebuie facute toate
cu sens unic si interzicerea parcarii autovehiculelor pe un sens.
Deci, toate masinile, pentru ca si aici exista o problema, pentru ca nu avem suficiente locuri de parcare. Dar nu putem sa lasam toate
masinile pe o strada cu sens unic, sa parcheze si pe stanga si pe dreapta.
Si mai rezolvam un lucru. De aceea v-am spus ca acest studiu de trafic ne este necesar si primavara si vara si toamna, nu numai
iarna.
Toate utilajele de interventie, ca se numesc Pompieri, ca se numeste Salvare, masinile de ridicat gunoi, tot ceea ce inseamna aparat
de salubritate poate intra facil pe aceste strazi si nu vom mai avea niciodata problemele cu care ne-am confruntat in aceasta iarna.
De aceea, domnilor consilieri, cred ca ar trebui in sedinta urmatoare sau in sedintele imediat urmatoare, sa luam in calcul aprobarea
sau alocarea unor fonduri pentru realizarea acestui studiu de trafic, pentru ca este intr-adevar necesar orasului.
S-a tot spus si in sedinta trecuta si acum, s-a spus de municipiul Buzau, vreau sa va spun ca sambata am fost la Buzau. In afara de
artera principala a orasului, in cartiere, totul este dezastru.
Mergem impreuna domnilor consilieri pe strazi inguste din oras si mai ales acolo unde am avut si concursul cetatenilor care au inteles
ca trebuie sa scoata masinile de pe strazile inguste, pentru ca utilajele noastre sa intervina, si va arat strazi din municipiul Focsani,
altele decat bulevardele principale ale orasului, unde este negru.
La Buzau, negru este doar asfaltul din centrul orasului. Si am fost sambata d-le consilier.
As vrea sa va mai subliniez un singur lucru si anume faptul ca, trebuie sa intelegem ca desi la Focsani a cazut cea mai mare cantitate



de zapada, municipiul Focsani nu a avut probleme cu energia electrica, nu a avut probleme cu caldura, nu a avut probleme cu apa
calda, nu a avut probleme cu apa rece, transportul public in comun, foarte important a circulat non-stop. Nimeni nu poata sa spuna ca
nu a avut posibilitatea sa ajunga la un loc de munca sau undeva in oras.
Traseele transportului public local au fost functionale. Cu doua exceptii si ma refer aici la Mandresti, unde nu s-a putut circula o zi si
jumatate, daca nu ma insel si traseul 5.1 si 5.2 care nu a putut ajunge pe Aleea Stadionului. Dar a facut traseul 80%.
De asemenea, la un moment dat, pentru ca telefoanele noastre au sunat continuu si toata lumea solicita – intrati si pe strada noastra,
dar pe strada cealalta de ce intrati si pe astalalta de ce nu intrati, in multe situatii am trimis utilaje in zona caselor, unde nu se putea
circula absolut de loc.
Asta ca si o reparatie morala pentru cetatenii, aceiasi platitori de taxe si impozite, d-le consilier, care nu beneficiara de subventie la
energia termica si stau la case. De aceea au fost anumite prioritati. Nu ca sta cutarica pe o strada sau altcineva.
Pentru ca acei oameni trebuia sa simta si ei efortul de deszapezire si efortul comunitatii de a-i scoate din zapada”.
Dl. Primar Decebal Bacinschi: „tot suntem la acest capitol, dati-mi voie, in cel mai sincer mod sa multumesc sefilor de unitati ce apartin
Consiliului Local.
Incepand cu SC ENET SA Focsani, tuturor angajatilor acestei societati, SC TRANSPORT PUBLIC SA, SC CUP RA, Directiei de
Dezvoltare, Politiei, SC ADMINISTRATIA PIETELOR SRL, SC CUP SALUBRITATE SRL, si tuturor celor care in aceasta perioada
s-au implicat si au facut posibil, buna functionare a sistemului. Eu le multumesc inca odata”.
Dl. consilier Neculai Tanase: „as vrea sa va cer scuze pentru ca distinsul meu coleg Eugen Popa v-a suparat cu interventia lui. A
ridicat o problema care in opinia mea, nu avea incotro. Trebuia sa ridice problema cetatenilor.
Haideti sa recunoastem ca dupa cum spunea d-nul viceprimar Matisan, in Buzau, zicea ca a fost un dezastru, pe mine nici nu ma
intereseaza ce a fost in Buzau, daca in Buzau a fost un dezastru, in Focsani a fost Fucushima.
Iar dupa cum prezentati dvs. d-le viceprimar, daca asculta cineva, are impresia ca aici a fost asa, un fel de Paradis. Ceea ce nu este
adevarat.
Era mai corect sa recunoastem ca am fost depasiti. S-a muncit, nu zic ca nu s-a muncit, probabil s-a muncit dezorganizat, dar am fost
depasiti, asta este realitatea. Ca a nins foarte mult, a nins mult si in alte parti, nu numai in Focsani, asta inseamna ca trebuie sa ne
punem in buget, sa ne luam sanie cu caini pentru la anul.
Eu nici nu voiam sa discut despre acest aspect dar, prea ati facut o chestie de glorificare d-le Matisan. Ar fi bine sa avem un pic de
realitate”.
Dl. Primar Decebal Bacinschi: „d-le consilier, sa stai 3 saptamani la minus 18 grade afara, iar omul acela bate in gheata ca in beton, in
momentul in care nu-ti pornesc utilajele, in momentul in care ducem ceai cald la oamenii aceia si ii tinem cu mancare numai ca sa stea
pe utilaje, a fost ca pe front domnule …”
Dl. consilier Neculai Tanase: „d-le Primar, nu-mi sunt straine aceste lucruri”.
Dl. Primar Decebal Bacinschi: „se impotmoleau, cand era ceata si nu se vedea nici in cer si nici in pamant, si daca trebuia sa imping o
masina, o impingeam. Tipa acela acolo. D-le lucrurile acestea nu le-ati trait, poate nu ati stat cu mine in camp …”
Dl. consilier Neculai Tanase: „am trait”.
Dl. Primar Decebal Bacinschi: „am rugat-o pe d-na directoare Lungu si mi-a trimis ceai cald, poate nu ati stat cu mine in camp. Cand
am incercat sa sparg sa ajung la Mandresti la oamenii aceia care de 2 zile nu aveau paine. Am stat 14 ore cu niste oameni carora
le-am dus si mancare si ceai si cafea si ii tineam de vorba sa nu adoarma.
D-le nu discutati asa acum, va rog eu frumos. Trebuia sa veniti atunci cand era acea nenorocire, cand fugeam innebuniti sa chemam o
Salvare, sa ajungem la o femeie pe str.Militari, care era sa moara, cu tancheta in fata. Lucrurile acestea nu le tratati asa. Nu a fost o
situatie simpla”.
Dl. consilier Neculai Tanase: „eu nu am terminat, va rog sa ma lasati sa termin.
Eu l-am ascultat cu mult respect pe d-nul Primar, nimeni nu a spus ca nu s-a muncit, dvs. spuneti acum ca si cand noi venim de la
Ecuator si dvs. ati stat aici …”
Dl. consilier Bogdan-Emilian Matisan: „dintr-un birou cald d-le consilier”.
Dl. consilier Neculai Tanase: „d-le Matisan, va rog frumos, fiti mai calm. Inainte de a veni la sedinta calmati-va, nu va mai enervati de
pomana, ca vedeti, eu sunt calm … ”
Dl. consilier Bogdan-Emilian Matisan: „am venit calm”.
Dl. consilier Neculai Tanase: „va rog sa ma lasati sa vorbesc, eu am intervenit peste dvs. ?
Nu are rost sa mai discutam, eu acum stiu, d-nul Primar a facut un discurs. Venit din afara, poti sa spui, da domnule, ai dreptate. Are
dreptate, dar, partial. Nu am zis ca oamenii nu au muncit.
Deci, trecand peste acest lucru, il auzisem pe d-nul consilier Oloeriu ca PSD-ul sau USL-ul nu ar fi votat, sau nu a fost de acord cu
cresterea pretului la Gcal., este adevarat ?, s-au nu am inteles eu bine, asta voiam sa va intreb …”
Dl. consilier Ioan Liviu Oloeriu: „terminati de vorbit, pentru ca dvs. intelegeti mai greu si va explic eu dupa aceea”.
Dl. consilier Neculai Tanase: „deci, ati fost de acord, sau nu ati fost de acord, asta vreau sa intreb. Asta este, sunt un pic mai in urma
cu chestiile astea, v-am intrebat ca ati spus ca …”
Dl. consilier Ioan Liviu Oloeriu: „Ziarul de Vrancea a plecat, i-ati dat mapa, v-ati pus bine, nu mai aveti cui sa vorbesti.
Acum vorbim intre noi si spunem lucrurilor pe fata … ”
Dl. consilier Neculai Tanase: „deci, eu asta voiam sa spun ca, cu Gcal. asta este, asta s-a intamplat, insta


